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Toespraak van de scheidende voorzitter

Dames en heren.

Voordat we verder de in De Korhaan

gepubliceerde agendapunten gaan behandelen, wil

ik met u even kort terugblikken op het afgelopen

verenigingsjaar 2007

Ook het afgelopen jaar is er weer veel gebeurd
binnen onze vereniging en is er door een groot

aantal mensen zeer veel werk verzet, zowel in het

veld als op bestuurlijk niveau.

Omdat het te ver zou voeren op alles in te gaan,

wil ik mij beperken tot een aantal vermeldens-

waardig zaken. Een punt van zorg en aandacht

blijft het bezetten van belangrijke functies binnen

onze vereniging, dit zowel binnen als buiten het

bestuur. Nu ik ga aftreden, zal ik u met dit

onderwerp niet meer lastig kunnen vallen, doch ik

maak wel van mijn laatste gelegenheid gebruik u

op te roepen te helpen om ook de thans bestaande

vacatures te vervullen. Het gaat hier enerzijds om

de belangrijke functie van bestuurslid van de

subgroep Avifauna en anderzijds om de

belangrijke functie van bestuurslid Communicatie,

welke functie vacant zal worden als Rien Rense

straks gekozen zal worden tot nieuwe voorzitter.

Wat de taak van het toekomstige bestuurslid

Avifauna sterk zal verlichten is het weer volledig
bemand zijn van het Coördinatieteam Avifauna

dat thans bestaat uit Guus Proost, Jan Mooij, Jan

Willem Lutje Schipholt en Piet Spoorenberg. Jelle

Harder is teruggetreden als lid van het

Coördinatieteam. Het bestuur dankt hem hartelijk
voor zijn inspanningen van de afgelopen jaren.

Het is goed om te zien dat tijdens de vorige ALV

nog bestaande vacatures als die van bestuurslid

subgroep Cursussen en bestuurslid subgroep

Natuurbescherming nadien snel en goed zijn

opgevuld door Jenny Brook en Rob Kloosterman.

Door het aantreden van Rob is de vogelwerkgroep
ook extern jaar weer stevig op de kaart gezet

doordat er weer structureel en diepgaand

opgekomen wordt voor de bescherming van

vogels in ons werkgebied. Hierdoor hoeven

individuele leden niet meer de kar te trekken als

aantasting van bepaald gebieden dreigt, al blijft

Ik wil u allen van harte welkom heten op deze

Algemene Ledenvergadering (ALV). Een

bijzonder welkom natuurlijk ook voor onze

nieuwe ledenen onze

ereleden.

Met name met het oog

op de aanwezigheid

van nieuwe leden en

de verkiezing van

nieuwe respectievelijk

herverkiezing van

zittende bestuursleden,

wil ik het bestuur nog

even kort aan u

voorstellen.

Erik Hans van Stigt Thans

(foto: AndréKerkhof)
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hun hulp onontbeerlijk voor Rob en wel niet

slechts als oren en ogen van onze vereniging,

maar ook ter ondersteuning van Rob, want er zijn

bedreigingen te over voor ons werkgebied en het

is meestal zeer arbeidsintensief als daarwat tegen

gedaan moet worden.

Tot slot wil ik zo willekeurig wat dingen noemen

waaruit blijkt dat wij een springlevende

vereniging hebben met tal van leuke activiteiten,

initiatieven en resultaten.

Zo is er met Jelle Harder als grote aanjager

eindelijk eens met succes een subsidieaanvraag

gedaan en wel bij het Prins Bemhard

Cultuurfonds (PBC). Dit heeft geleid tot een

toezegging van maar liefst € 8.500,— hetgeen voor

een vereniging als de onze toch een flink bedrag

is, waarvoor dank aan het PBC! Voorts hebben

wij ook de beschikking gekregen over het

inmiddels verdeelde Eempoldergeld. Dit is

overigens niet meer nodig voor het Raboes-project

omdat dit inmiddels door Natuurmonumentenzelf

al is gerealiseerd. Er zal nu op zoek gegaan

worden naar een nieuwe goede bestemming voor

ons deel van het Eempoldergeld.

Voorts was er ook nog het bij iedereen inmiddels

wel bekende succes van Jelle Harder en de

IJsvogelwerkgroep en het 30-jarig jubileum van

de Telpost Corversbos van Fred van Klaveren en

zijn team.

De nodige publiciteit werd ook bereikt door een

herhaling van de Theetuinexpositie, namens onze

vogelwerkgroep, mede georganiseerd door Bertus

van den Brink. Ook de nog steeds zeer goed

draaiendecursusgroepen zijn goede en grote

aandachtstrekkers, zoals de jeugdgroep bewees

tijdens de Landelijke Trcktcldag. Datzelfde geldt

op meer wetenschappelijk niveau voor alle

onderzoeken, inventarisaties en rapporten van de

subgroep Avifauna, waarbij het onder de leiding

van Jan Mooij samengestelde boekje over 30 jaar

Eempoldertellingen, dat dit jaar uitkomt, alle

aandacht verdient en hopelijk een mooie

blikvanger zal worden. Zo’n blikvanger zal

hopelijk ook het lustrumnummer van De Korhaan

worden dat in de tweede helft van dit jaar zal

verschijnen en natuurlijk hopelijk ook het lustrum

zelf met haar diverse activiteiten georganiseerd

door de Lustrumcommissie onder leiding van Joke

van Velsen en Bep Dwars. Het verheugt het

bestuur dat zo velen zich ook al gemeld hebben

voor een aantal lustrumactiviteiten en ik roep een

ieder die dat nog niet van plan was op om ook aan

een of meer van die activiteiten deel te nemen. Tot

slot is het opbloeien van de door Renée Beekman

en Rien Rense georganiseerde

werkcontactavonden ook een positieve

ontwikkeling. Het bestuur hoopt op een blijvende

come-back van deze avonden.

Rest mij nog een ieder die zich het afgelopen jaar

weer voor onze vereniging of de

vogelbescherming in het algemeen heeft ingezet

van harte te bedanken. Zonder uw inzet is er geen

toekomst voor onze vereniging en evenmin voor

de vogels waar wij het tenslotte uiteindelijk

allemaal voor doen. Ik dank u voor uw aandacht.

Erik+Hans van Stigt+Thans


